
Beste raadsleden, 

 

Voor u ligt een raadsvoorstel welke op veel waardering van Zwem- en 

Waterpolovereniging PWC kan rekenen. 

We zijn verheugd te lezen dat de optie voor een 20 centimeter dieper bad 

meegenomen is in de berekeningen. En dat er voorgesteld word de 

gemeentebegroting hiervoor te wijzigen. 

We hopen dat u kiest voor de investering die volgens het college relatief 

meevalt ten opzichte van de totale investering en zelfs meer gebruikers 

mogelijkheden biedt.  

Omdat het college het aandurft een voorstel te doen voor het bouwen van een 

nieuwe zwembad. Heeft PWC het initiatief genomen om de waterpolosport in 

de gemeente Achtkarspelen, een toekomst te bieden. 

In januari zijn we begonnen met jeugdwaterpolo trainingen.  

Wat mocht rekenen op veel belangstelling.  

Wethouder Jouke Spoelstra heeft zelfs tijdens de eerste training een partijtje 

mee gespeeld met de jeugd.  

Er wordt nu twee maal in de week een jeugdwaterpolo training gehouden, 

waarbij meerdere nieuwe leden in het water liggen.  

Ook zien we, door de positieve berichtgeving over het zwembad, groei van het 

ledenaantal bij de zwem afdeling.  

PWC investeert alvast in de toekomst, door onze trainers KNZB opleidingen aan 

te bieden, en een lifeguard cursus te organiseren. 

Zoals u hoort bereid PWC zich alvast voor op de komst van een nieuw 

zwembad.  

Wij vragen u deze initiatieven op sport gebied te waarderen. En hopen dat u 

kiest voor een zwembad van 2 meter diep, wat zal leiden tot een 

multifunctioneel zwembad. 

 


